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Betreft: Advies jeugdraad met betrekking tot het subsidiereglement voor een Kind- en 
jeugdvriendelijk Kortenberg 

Als eerste willen we de gemeente bedanken om met dit initiatief te komen. Verenigingen 
steunen om extra in te zetten op belangrijke thema’s kan alleen maar positief uitdraaien voor 
iedereen. We vinden het ook heel positief dat de gemeente meteen zelf beslist heeft om dit 
reglement open te trekken naar alle verenigingen. We hebben geen opmerkingen over het 
algemene doel en de visie van het reglement, dit is een meerwaarde voor alle betrokkenen. 

De enige kleine opmerking die we wel hebben, is dat het lijkt alsof een traject de eerst 
genoemde voorwaarden tegenspreekt. Een traject dat voor duurzame verandering moet 
zorgen zal vooral gebeuren door sessies met leidingsploegen, vormingen… Dit lijkt in 
tegenstrijd met het feit dat alle initiatieven open moeten te staan voor alle jongeren. Het zou 
volgens ons beter zijn moest er verduidelijkt worden dat voor een traject deze vereiste niet 
telt. 

Voor de jeugdraad,  
 

 
 
Pieter Van der Haegen 
 
Voorzitter jeugdraad 
 


